
Een turbulent jaar was 2017 met veel overleg, maar helaas weinig concrete vervolgstappen. Er 
staan verslaggevers te springen om te beginnen als Kindercorrespondent in Ghana, de VS, China 
en het Caribisch Gebied, maar zonder budget komen we niet ver. 


Het bestuur heeft dit jaar drie keer vergaderd op 16 januari, 7 mei en 24 november. Daarnaast 
heeft voorzitter Bert Craanen maandelijks overleg met directeur Tako Rietveld. Het bestuur heeft 
besloten een ANBI status aan te vragen bij de belastingdienst. 


We ontvingen dit jaar één donatie van het vfonds om een filmpremière te organiseren voor het 
#Vteam van de Nijmeegse Vierdaagse. Tako is in overleg met deze organisatie om de kijken of het 
#Vteam de komende jaren uitgebreid kan worden om de stem van de jeugd vaker en op meer 
plekken te laten horen.



